
 

 17.1.25 -הצגת תוכנית עבודה שנתית  -סיכום פגישת מועצת הורים 

 

 נוכחים 

 

 נציג כתה שם נציג כתה שם

 1ד' אורן בן שבת 1ו' מיכל מסטר ברק

 2ד' דלית סוסונובסקי 4ג' שראל גרניט

 3, ו'3ד' הדר בלום 2א' מורן יהודאי

 3ה' לימור אלקבץ 2ב' ויטה גיטשטיין

 1ו' עוזיאלליאור  3ג' קרן סגמן

 3ה' אריאל פסקו 3, ד'1א' שלומית אג'מן

 4ב' נועם ליטמן 2א׳ עדי אלעזר

 2ד׳ שני אמיתי 3ב׳ אורטל דרור

   2ו׳ מיכל בן צבי

    

    

    

 

 עדכוני מנהלת

ניתן פתרון למחסור בזמן אוכל במהלך יום הלימודים הגדלת זמן הפסקת האוכל ומתן זמן נוסף  ●

 השעה האחרונה. נשלח להורים מייל בנושא.לאכול בתחילת 

חודש הבינה המלאכותית יצויין במהלך חודש פברואר. נדרש אישור הורים לנושא ועד כה רק  ●

 מהורי בית הספר אישרו.  10%

ד'. מניעת הדרה וחרם, משפיעים ומושפעים לכיתות -עדכון על תוכניות עירוניות: בשביל הקשר ג' ●

 .הצעיר לכיתות ו' Ted -ה' ו

 משפחות שטרם שילמו. 6גבייה מלאה למעט  -תשלומי הורים  ●

 ש"ח לילד כמובטח. 22משרד החינוך השלים  -תקציב סל תרבות ומסיבות כיתה  ●

רעות שיתפה שלאחרונה יש שינוי באקלים השיח בין הורים לצוות בית הספר. יש יותר ויותר  ●

בות ופניות ישירות לפיקוח על מקרים של השתלחויות ואיומים על צוות בית הספר ממגוון סי

מקרים בין ילדים מבלי לנסות ולפתור מול הנהלת בית הספר. ככל הנראה זו מגמה שהתפתחה 

רעות מבקשת לאחרונה בגלל המצב המדיני/הפוליטי, שכולם קצרים, מתוחים וטונים עולים מהר. 

 הורים קולניים.את עזרת הועדים בהרגעת הרוחות בקבוצות הוואטסאפ או באופן פרטני מול 

 



 

 עדכונים של ראשי הועדות 

 ועדת תרבות:  ●

 אירועי פורים בשלבי תכנון. מתוכנן לרענן חלק מהתחנות משנים קודמות.  ○

 עלתה הצעה מהפורום לארגן צילומי ילדים/כיתות בתחפושות לטובת מזכרת. ○

 ועדה ירוקה:  ●

שעברה לאור  שישי ירוק בתהליכי תכנון. הכיוון הוא לשכפל את שישי ירוק משנה ○

 ההצלחה

 מתוכננת תחרות בית ספרית בשילוב המשפחות -ספירת ציפורים בנדידה  ○

 המנהיגות הירוקה עובדת על תכנון מרחב טבעי חדש בבית הספר ○

 ועדת קהילה: ●

ש"ח אשר הועברו כתרומה לעמותת "צעדים  3,000במכירת נרות בחנוכה נאספו  ○

 קטנים"

תעבור ככל הנראה מתלמידי הדרים לתלמידי עתידים החונכות  -פרוייקט חונכות כדורסל  ○

 ותעבור מיום שישי ליום שני.

מתוכננת תוכנית בית ספרית בה כל כיתה תביא מוצר ותבוצע  -משלוחי מנות לפורים  ○

 אריזה מרוכזת לתרומה.

 טרם החל. בחשיבה מול מנהיגות תלמידים. -פרויקט קופסת נתינה  ○

משרתים: בית הספר עשה מאמץ גדול לריכוז פרוייקט "ביחד" לתמיכה במשפחות ה ○

משפחות לטובת הצעת  40 -משפחות משרתים ונעשתה פניה של נציגי הועד המוסדי לכ

סיוע ב"דברים הקטנים של החיים". עלה באופן גורף מההורים שמבקשים לוודא 

ש"רואים את הילד" ובעקבות זאת גם הוכנה מצגת "תודה" למשפחות המשרתים 

סה לבית הספר. כמו כן, בית הספר מקפיד לתת קדימות להורי המשרתים שהוקרנה בכני

 בשריון מועדים בימי הורים ובפעילויות אחרות.

 ועדת בטיחות:  ●

מתנהל קשר מול המנהלת והנהגת ההורים של אורנה  -משמרות זה"ב אורנה פורת  ○

 פורת לזרז לאייש מעבר חצייה נוסף באזור.

. 12נקודות והעיריה מאיישת בקושי  20-. יש בעיר כנושא מאוד בעייתי -מעבירי דרך  ○

כמו כן, יש מקרים של הורים שמתלוננים על מעבירי הדרך שמעכבים את התלונה וזה 

גורם להתפטרות של המעבירים. כלל הקהילה צריכה להודות על השירות הזה ולהיות 

 יותר סובלניים.

 ועדת תקשורת:  ●

ם על השאלון ועל העזרה הנדרשת מהועדים. ניתן הסבר לפורו -שאלון מיפוי הורים  ○

מטרת השאלון להגביר מעורבות הורים וישנן פעילויות של הועד המוסדי שתלויות 

 בפברואר. 5 -בתוצאות הסקר. הסקר יופץ מיידית ויעד לסיום איסוף מידע 

 

  סוגיות אבטחה

הנהגת ההורים לא העיריה ביטלה את השומר בשער האחורי עקב קיצוצים. בית הספר בגיבוי  ●

נלחם בגזירה מאחר וגם לפני ביטול השומר מדובר במפגע בטיחותי עקב תחלופה רבה של 

 שומרים והשארת שער פתוח לעיתים קרובות. 

 יעקב.  -לאחר זמן רב ללא שומר קבוע, החל מחנוכה קיבלנו מאבטח קבוע  ●



 

מחלקת הבטחון נאמר בבית הספר אין מצלמות שמצלמות את הגדר ההיקפות ושערי הכניסה. מ ●

ללא תאריך מדוייק. הועד המוסדי פנה במכתב למחלקת החינוך  2025שהנושא יטופל במהלך 

 לטפל בנושא בדחיפות.

הותקן מגנט לטובת בקרת כניסה מרחוק אך לא הותקן מנגנון לסגירת השער באופן  -שער קדמי  ●

 ידי בנושא.אוטומטי לאחר פתיחתו. הועד המוסדי פנה לעיריה לטובת טיפול מי

 

 עדכונים נוספים

העירייה אינה לוקחת אחריות על המפעילים ורק משכירה להם שטחים. מחירי  -מחירי חוגים  ●

השכירות עלו בשנה האחרונה והובילו לעליית מחירי החוגים. לאחר פניית ההנהגה העירונית 

ו שוב בשנה הורדו מחירי השכירות אך מחירי החוגים לא ירדו בהתאם. מחירי השכירות יעל

המלצת הועד המוסדי להצביע ברגליים ולא להירשם לחוגים או לחילופין לפנות לקבל הבאה. 

 הנחות אשר ניתנו לחלק מהנרשמים.

טרם הפגישה נשלח עדכון מפורט אודות סטטוס השירותים בבית  -ניקיון ותחזוקת שרותים  ●

ון שבמסגרתו עלו הנקודות הספר, מאמצי הטיפול עד כה ורעיונות לטיפול להמשך. ניערך די

 הבאות:

 הועד המוסדי תומך בהמשך ענישה לילדים שנתפסים על ונדליזם. ○

 תומכים באמנה לילדים והורים. ○

 עלה רעיון לתלות שילוט שיעודד ילדים להוריד מים ולנקות אחריהם. יבוצע.  ○

הליקויים המנהלת, בסיוע הועד המוסדי, ימשיך לפעול מול העיריה לתיקון מיידי של  ○

 הקיימים )תיקון דלתות(. 

עלתה טענה מההורים על עישון בסככת הכניסה. הוסבר שלא ניתן  -עישון בכניסה לבית הספר  ●

לאסור את העישון בשטח זה אך הועברה הנחייה לצוות בית הספר שלא לעשן שם בזמני איסוף 

כן מגיעה לעשן  תלמידים ובמקביל הועברה הבקשה גם למנהלת אורנה פורת אשר צוותה גם

 בסככה שלנו.

 


